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RED OUD-HEVERLEE: 
WAAROM EEN NIEUWE LIJST EN VANWAAR DIE NAAM?

Beste inwoner van Oud-Heverlee, 

U vraagt zich waarschijnlijk af, wat valt er te redden? “Het is hier toch zo slecht nog ni”?

Dat klopt, het is nu nog zalig wonen in de groenste gemeente van Vlaanderen. Onze fijne, warme 
inwoners kiezen voor rust en schoonheid in de buurt van het Meerdaalwoud, het Heverleebos en het 
Zoet Water. Maar Oud-Heverlee, met zijn vijf landelijke dorpen, staat onder almaar toenemende 
druk om te verstedelijken en een deelgemeente van de stad Leuven te worden. Onze inwoners gaan 
graag naar Leuven, maar ze kiezen er bewust voor om er niet te wonen.

Wat valt er te redden? 
Het voortbestaan van Oud-Heverlee als onafhankelijke en landelijke gemeente staat op 
13 oktober 2024 op  het spel.
Daarom is een nieuwe, politiek onafhankelijke lijst opgericht:  RED OUD-HEVERLEE 
Zij brengen vijf kernthema’s op de agenda die een garantie kunnen bieden op het behoud van Oud-
Heverlee als landelijke en groene gemeente: het kloppende hart van het Nationaal Park “Brabantse 
Wouden”. Een financieel gezonde gemeente, waar onze jongeren willen én kunnen blijven wonen.

Hoe kan u hierbij helpen? 
Door u als burger goed te informeren over het kantelpunt waarop we ons bevinden, en wij zullen u 
daarbij graag helpen. Want uw stem zal nog nooit zoveel impact gehad hebben als nu: U kan mee 
Oud-Heverlee redden door op 13 oktober uw stem uit te brengen voor RED OUD-HEVERLEE.

Wie is de initiatiefnemer en lijsttrekker?
Alexander Binon, uw ex-burgemeester.

Alexander heeft op politiek vlak al vele waters doorzwommen in de gemeente: 
van jongste gemeenteraadslid, over schepen van financiën tot burgemeester. 

Zijn consequent ijveren voor het behoud van het landelijk karakter van Oud-
Heverlee werd door de burger duidelijk geapprecieerd. In 2018 kreeg Alexander 
Binon, als uittredend burgemeester, bij de verkiezingen met grote voorsprong de 
meeste stemmen, maar er werd toch een coalitie gevormd zonder hem. 

Hij nam reeds in 2017 het initiatief om een Nationaal Park op te richten, om het 
groene karakter van de gemeente te vrijwaren van verstedelijking en van een fusie 
met Leuven. 
Het Nationaal Park “Brabantse Wouden” is sinds 13 oktober 2023 een feit, maar 
het mag geen dode letter blijven. De volgende stap is om Oud-Heverlee het 
kloppend hart te maken van dit Nationaal Park, en 
ervoor te zorgen dat onze inwoners hier elke dag 
van kunnen genieten.  
Om dit te realiseren moet de verdere 
verstedelijking hier een halt worden toegeroepen 
en een fusie met Leuven worden vermeden.

Alexander Binon
Kandidaat Burgemeester
Ex-burgemeester

Is dit een solo project?    
Integendeel, het is een breed gedragen burgerinitiatief. Alexander ontving de afgelopen jaren steeds meer signalen van bezorgde 
inwoners. Hij besloot niet bij de pakken te blijven zitten en omringde zich met een team van competente, geëngageerde inwoners. 
Er is bewust gekozen om met een beperkte, maar slagkrachtige ploeg van 12 kandidaten naar de kiezer te trekken. Het is namelijk 
5 voor 12 als we het authentieke karakter van Oud-Heverlee nog willen redden. Met de politieke ervaring van Alexander, en de 
complementaire competenties van de kandidaten, is het team klaar om deze uitdaging aan te gaan. 
Op de website www.RedOud-Heverlee.be, kan je al kennismaken met elk van hen en hun motivatie om aan dit project deel te nemen.

Waarom geen affiches van elk teamlid op straat?
Omdat we in onze affiches vooral de boodschap centraal wilden stellen, want die is van levensbelang voor onze gemeente nu. De 
combinatie van een sterke leidersfiguur en de vijf kernboodschappen van deze lijst, lijkt ons dan ook het enige van tel.



Diana is nog een actief en geëngageerd 
gemeenteraadslid in Oud-Heverlee. Maar 
haar bezorgdheid omtrent de huidige 
beslissingen in deze gemeente, hebben 
haar toch doen beslissen om mee in het 
project van Alexander te stappen.
 
Volgens haar betekent een fusie met Leuven 
het einde van Oud-Heverlee zoals we het nu 
kennen, want dan zal Oud-Heverlee voor 
een groot deel verstedelijkt worden.

Diana Bulens
2e Plaats
Gemeenteraadslid
HR consultant

GEEN FUSIE MET LEUVEN
Het is een oude droom van de vroegere Leuvense burgemeester om Oud-Heverlee 
in te lijven. Gezien de expansiedrang van de stad Leuven is een fusie met Oud-
Heverlee de volgende stap. Dit wordt indirect gesteund door de intentie van N-VA 
om gemeentefusies te verplichten.

De huidige coalitie van Club CD&V-SAMEN (Groen-Vooruit) in Oud-Heverlee bestaat 
uit dezelfde partijen die Leuven besturen. Uit de gemaakte beleidskeuzes kan je alleen 
maar afleiden dat ze dezelfde belangen dienen, en dat een fusie in voorbereiding is. 
De bouw van appartementen en ontspoorde uitgaven werken dit onvermijdelijk in de 
hand. Oud-Heverlee wordt dan een anonieme voorstad van Leuven, zoals Heverlee 
en Kessel-lo.

Wij zijn een radicale tegenstander van verplichte gemeentefusies. Indien een fusie 
in de toekomst toch noodzakelijk of wenselijk zou zijn, moet de burger van Oud-
Heverlee zich hierover kunnen uitspreken in een bindend gemeentelijk referendum. 
Het lijkt ons de logica zelve, dat, in dergelijk geval, een fusie enkel een positieve 
evaluatie kan krijgen indien dit met een naburige, landelijke gemeente zou zijn.

Leuven, een fijne stad, maar geen match qua ruimtelijke ordening met een landelijke 
gemeente als Oud-Heverlee.

Diana, nog even genietend van de rust en de 
kleurrijke zonsondergang in hartje Sint-Joris-
Weert. 

Hoe een fusie vermijden?  

We vrezen dat het enkel nog kan met 
jouw stem en die van vele anderen.

RED OUD-HEVERLEE.



STOP DE VERSTEDELIJKING
Het op hol geslagen appartementenbeleid van de huidige coalitie moet dringend stoppen. 

Voorbeelden hiervan zijn legio:
• In centrum Haasrode heeft een vergunningsaanvraag van Durabrik de volledige steun van 

de huidige meerderheid (CD&V + SAMEN). Dit project laat toe om het binnengebied vol te 
bouwen met 160 woningen, waarvan 60 (!) appartementen, in meerdere woontorens tot 4 
verdiepingen hoog

• In Blanden, op de Naamsesteenweg, waar vroeger apotheek Meerdaal gevestigd was, is 
reeds een appartementsgebouw met maar liefst 4 verdiepingen vergund.

Dit is een triest ‘hoogtepunt’ van 6 jaar stedelijk ruimtelijk beleid, dat vriendelijker is voor 
projectontwikkelaars dan voor onze eigen inwoners. 
De bevolking van Oud-Heverlee zal de volgende decennia nochtans niet groeien.
(bron: Jouw Gemeentescan Oud-Heverlee, Agentschap Binnenlands Bestuur, juni 2024, p. 30) 
Er komt hoogstens een beperkte nood aan bijkomende woningen voor inwoners van 
Oud-Heverlee. Die nood kan opgevangen worden met andere, creatievere oplossingen dan 
appartementen.

En dan moet het ergste echter nog komen. Het recente plan ‘Beleidsmatige 
Gewenste Ontwikkeling’ van de huidige coalitie Club CD&V + SAMEN (Groen-
Vooruit) gaat nog verder en laat toe appartementsblokken te bouwen tot 3 
verdiepingen hoog in elke dorpskern van Haasrode, Blanden, Oud-Heverlee 
en Sint-Joris-Weert.
Deze ontwikkeling staat haaks op de uitbouw van het Nationaal Park.

Dat is begrijpelijk als men weet dat noch de verkiezingsprogramma’s in 2018 van 
CD&V, Groen en Vooruit, noch de beleidsverklaring van de meerderheid in 2019 
met 1 woord repten over het Nationaal Park. Nog 6 jaar verderzetting van dit 
beleid en de verstedelijking van Oud-Heverlee is een onomkeerbaar feit.

Deze kaarten tonen de massale hoeveelheid “rood”, dus toekomstige 
locaties voor appartementenbouw tot 3 verdiepingen hoog. 
Van links naar rechtsonder: Haasrode, Oud-Heverlee, Sint-Joris-Weert en 
Blanden.   
 

Bron: Beleidsmatig Gewenste Ontwikkeling, juni 2024, p.92

Veel inwoners zoals May Blockx, voorlaatste plaats, zijn niet te spre-
ken over de toekomstige woontorens in Haasrode Centrum.



MAAK HET NATIONAAL PARK GROOTS
Het initiatief (zie kader onder) voor de oprichting van een Nationaal Park werd in mei 2017 
genomen door uw toenmalige burgemeester Alexander Binon, met als doel de natuur te versterken 
en het groene en landelijke karakter van Oud-Heverlee te behouden. In april 2019 ging het project 
Nationale Park Brabantse Wouden van start.

Vier jaar later werden de Brabantse Wouden op 13 oktober 2023 officieel ingehuldigd als nieuwste 
Nationaal Park. Het park is 10.000 ha groot en strekt zich uit van Bierbeek tot in Halle. Het bestaat 
uit het Meerdaalwoud, Heverleebos, de Dijlevallei, het Zoniënwoud en het Hallerbos, met de Dijle  
en de Zenne als de twee rivier-slagaders die het gehele ecosysteem bevoorraden. Het natuurpark 
bevat zeldzame ecosystemen: eeuwenoude loofbomen, sterk meanderende laaglandrivieren en 
een agrarisch landschap met holle wegen. 

Het NP is gebaseerd op een prachtig plan. Oud-Heverlee is het hart van het Nationaal Park. In plaats 
van de gemeente nog voller te bouwen, kunnen wij dat hart beter uitbouwen door onze gemeente 
natuurlijk en groen te houden, het Zoet Water, als enige verbinding tussen het Meerdaalwoud 
en Heverleebos, in te richten als onthaalpoort en passende activiteiten uit te bouwen (horeca en 
activiteiten m.b.t. paarden, fietsen, hout, tuinieren, biolandbouw, ...) 
Dit omvat ook de heraanleg van de Maurits Noëstraat met scheiding tussen het autoverkeer, 
voetgangers en fietsers. We voorzien uitbreiding van parkeermogelijkheden en zien een centrale rol 
weggelegd voor onze lokale horeca. 

Het Cultureel Centrum De Roosenberg moet verbouwd of vervangen worden 
door een passend gebouw en niet door een megalomaan project van méér dan 
zes miljoen euro wat neerkomt op ongeveer 1,000 euro taksen per (belasting 
betalende) inwoner.

Een kaart van het gehele NP Brabantse Wouden waarin Oud-Heverlee 
werd geaccentueerd. 

Bron kaart en foto’s: Agentschap voor Natuur en  Bos

Het edelhert 

U zal ons symbool wel al opgevallen 
zijn op onze affiches: het edelhert. Een 
magnifiek dier, na de eland de grootste 
soort uit de familie van hertachtigen in 
Europa. Als symbool voor de ambitie van 
het Nationaal Park staat de terugkeer 
van het edelhert van de hertogen 
van Arenberg. Meerdaalwoud en het 
Heverleebos waren hun voormalige 
jachtgebieden. Daaraan hebben wij 
het voortbestaan te danken van het 
Meerdaalwoud en het Heverleebos!

Sarah is de gelukkige mama van haar zoontje van één jaar 
oud. Ze is actief als Global Key Account Manager.
In haar vrije tijd runt ze een wedstrijdstal v a n 
paarden en redt ze regelmatig wel eens een 
dier uit erbarmelijke omstandigheden. 
 
Haar liefde voor Oud-Heverlee is groot. Ze 
stelt een aanpak voor die gedreven is door 
gezond verstand en gericht op het behoud 
van ons landelijke gebied. Laten we samen 
onze gemeente mooi, warm en leefbaar 
houden!

Sarah Haelterman
4e Plaats
Global Account Manager

OUD-HEVERLEE

Bron: Nieuwsblad van 11 april 2019



Sfeerbeelden Bron: Het Nieuwsblad

Johan is heel gelukkig getrouwd met Els. Ze hebben drie 
fantastische kinderen. Samen runnen zij in hun atelier een 
ontwerp & productie bedrijf voor op maat gemaakte 
machines. De focus ligt in hun ontwerpen altijd op het 
maken van een positieve impact op mens en milieu. 
Deze geboren ondernemer, die ook graag fietst en 
tuiniert, zet graag zijn schouders mee onder dit project.. 
nu het nog kan. De sluimerende waanzin die bewust en 
druppelsgewijs onze gemeente om zeep helpt kan 
nu nog worden gestopt. 
Gaan stemmen is een voorrecht, geen plicht.

Johan Boon
7e Plaats
Bedrijfsleider

Ana is een heel fijne moeder van twee en vrouw 
van de lokale schrijnwerker. Zij hecht enorm veel 
belang aan de natuur, het milieu, en het creëren 
van rust. Ze ijvert dan ook ten volle voor het 

uitbouwen van het Nationale Park, en kijkt al 
uit naar de volgende fases in dit project.

Ana Debecker - Males
6e Plaats
Zelfstandig ondernemer

HET NATIONAAL PARK HEEFT IETS VOOR IEDEREEN

Boven: Sarah Haelterman bij haar lievelingspaard en 
Johan Boon op een fijn fietsritje door Oud-Heverlee. 



BETAALBAAR WONEN VOOR ONZE JEUGD
Oud-Heverlee is één van de duurste gemeenten van het land. Het is er zeer aangenaam en landelijk 
wonen in de onmiddellijke nabijheid van prachtige natuurgebieden zoals het Meerdaalwoud, de 
Doode Bemde en het Zoet Water, de prachtige uitzichten over de Dijlevallei. De nabijheid van de 
stad Leuven, de universiteit (KU Leuven) en het universitair ziekenhuis (UZ Leuven)  zijn bijkomende 
troeven. Het is ook een relatief veilige gemeente met één van de laagste criminaliteitscijfers van 
Leuven en omstreken. Tenslotte mogen we ook jullie burgers hierin niet vergeten. Want aangename 
en fijne buren hebben, is een bijna onbetaalbaar goed geworden in onze harde maatschappij.

Maar omwille van al deze voordelen heersen er ook hoge woningprijzen, en dient onze jeugd vaak 
noodgedwongen te vertrekken naar goedkopere gemeentes. Dat is niet alleen tegen hun zin, maar 
ook tegen die van hun ouders.

Het Vlaams Parlement keurde op 21 juni 2023 een mogelijke oplossing voor dit probleem goed: het 
Decreet ‘Wonen in Eigen Streek’ goed. Enkel Groen onthield zich en PVDA stemde tegen. 

Voorlopig heeft het huidig bestuur de vraag om dit decreet in voege te laten treden weggewuifd.
Wij willen ‘Wonen In Eigen Streek’ invoeren om betaalbaar wonen voor onze jeugd mogelijk te 
maken.

Wist je dat onze lijsttrekker, Alexander Binon, 
de auteur is van dit decreet? Hij deed dit in 
opdracht van  minister Ben Weyts.

Alexander Binon
Lijsttrekker / Kandidaat Burgemeester

Decreet ‘Wonen in Eigen Streek’  (WIES) 

Dit decreet laat toe dat de 95 gemeenten met de 
hoogste vastgoedprijzen, waaronder Oud-Heverlee, een 
financiële tussenkomst verlenen aan jonge inwoners 
met een lager inkomen, om een woning te kopen. Zo 
wordt vermeden dat jonge mensen, die in de gemeente 
geboren en getogen zijn, er moeten wegtrekken, als 
ze niet kapitaalkrachtig zijn. Het komt erop neer dat 
de gemeente de prijs drukt door 50-100% van het 
grondaandeel van de woning te betalen. 

Belangrijk om te weten is dat de koper van deze woning 
dit bedrag altijd dient terug te betalen aan de gemeente; 
hetzij vervroegd op vraag van de koper, hetzij bij 
overdracht aan een derde. 

Zo verarmt de gemeente niet, in tegenstelling tot wat 
dusver steeds het geval was bij sociale koopwoningen.

Bron krantenartikel en grafiek: Het Nieuwsblad



HET PLAN VAN RED OUD-HEVERLEE: SOCIAAL. NIET SOCIALISTISCH.
Waardevolle gemeentelijke grond, gelegen aan de Groenstraat en in het Winkelveld in 
Oud-Heverlee, kan worden verkocht om zo 80 financiële tussenkomsten te verlenen 
voor jonge gezinnen en alleenstaanden. Indien het gemeentelijk budget dit toelaat 
kan dit verhoogd worden tot 120 à 160 tussenkomsten. Zo kunnen 400 van onze jonge 
inwoners in onze mooie gemeente blijven wonen, waar ze dat zonder tussenkomst 
van de gemeente, niet zouden kunnen.

‘Wonen In Eigen Streek’ in de vorm van hoeves, landhuizen of woonerven is een 
landelijk en beter alternatief voor de stedelijke woontorens van 4 verdiepingen hoog. 
Betaalbaar landelijk wonen voor onze inwoners staat niet haaks op een Nationaal 
Park, integendeel, het is er inherent mee verbonden. 

Invoeren van het WIES decreet is een bij uitstek sociale maatregel:

◊ Jongeren kunnen dicht bij ouders/grootouders blijven wonen, waardoor de 
sociale cohesie versterkt; fitte grootouders kunnen voor hun kleinkinderen 
zorgen en kinderen kunnen de zorg van ouders op zich nemen;

◊ De gemeente geeft alleenstaanden en jonge gezinnen, die het zelf moeilijk 
kunnen betalen en moeilijk leningen kunnen afsluiten voor woningen in Oud-
Heverlee, een duwtje in de rug;

◊ Het getuigt van gezond financieel bestuur want de lening moet worden 
terugbetaald.

Wist je dat in 2018 er een enquête was afgenomen in Oud-Heverlee, waarbij 
de aanwezigen in het thema Wonen “Bij nieuwe verkavelingen moet 

het landelijk karakter van de gemeente gevrijwaard worden” als dé 
belangrijkste stelling aangeduid hadden? 
 

Bron: Gemeente Oud-Heverlee - scan de QR code voor de volledige enquête. 

May is al sinds 1984 een zelfstandige thuisverpleegster, haar 
praktijk is sindsdien uitgegroeid tot een groepspraktijk. 

Zelf werkt ze daarnaast ook in de jeugdgevangenis 
van Everberg en deelt ze haar immense ervaring in 

de zorg regelmatig door middel van opleidingen.   
WIES zal enorm bijdragen aan de zorg van ouders 
door hun kinderen. 

May Blockx
11e Plaats
Zelfstandig thuisverpleegster

Het is een misvatting dat dichter bouwen enkel met appartementen kan gebeuren. 
Een landelijk karakter kan veel beter gerealiseerd worden met enkel ‘grondgebonden’ 
ééngezinswoningen. Ook zijn kleinere woningen op kleinere percelen ideaal voor de realisatie 
van ‘wonen in eigen streek’.  

Viktor is met zijn 19 levensjaren 
onze jongste kandidaat. Hij beseft 
dagelijks wat een privilege het is om 
te mogen opgroeien in het mooie 
Oud-Heverlee. Hij is vastberaden om 
in de gemeenteraad de stem van 
onze jongeren te vertegenwoordigen 
en de toekomst van onze gemeente 
te helpen vormgeven met een 
“frisse kijk op groen”. 

Viktor Tousseyn
5e Plaats
Burgerlijk Ingenieur
(3e jaar Bachelor)

Voorbeeld van landelijk ‘verdichten’: grondgebonden ééngezinswoningen in hoevevorm. 
Bron: Everaerts architecten



GEZONDE FINANCIËN :  RED ONS BUDGET
De financiën van Oud-Heverlee werden de afgelopen legislatuur niet goed beheerd.
Dat is de enige vaststelling die we kunnen opmaken uit de meerjarenplannen, de verwezenlijkte 
investeringen en de beslissingen van deze legislatuur. 

De gemeentelijke investeringsuitgaven van het huidige bestuur (CD&V + SAMEN) zijn niet 
in verhouding met de inkomsten. De broodnodige renovaties van gemeentelijke gebouwen 
gebeurden niet. De kosten van heel wat projecten en werken zijn bovendien volledig ontspoord. 
Grote borgstellingen bleven bestaan, waardoor de gemeente  onnodig blootgesteld wordt 
aan grote toekomstige financiële risico’s.

Dat wil niet zeggen dat bepaalde investeringen niet nodig zijn, en moeten gebeuren. Maar een 
gemeentebestuur dient wel de juiste prioriteiten te stellen en correct om te gaan met zijn 
financiële middelen. Als er maar één aannemer op een bouwplan een offerte aanbiedt, en dat 
tegen meer dan dubbel van de origineel beoogde kostprijs, kan je bijvoorbeeld wel eens de tijd 
nemen om een tweede zoekronde te starten vooraleer je met de bouw ervan begint.

Een dergelijk beleid aanhouden effent het pad voor een fusie met Leuven.

Er moet dus financieel serieus orde op zaken worden gesteld en er is nood aan een realistisch 
en doordacht financieel beleid. Enkel zo kan Oud-Heverlee onafhankelijk blijven en kunnen we 
de gemeentelijke traditie van lage belastingen behouden. 

Bart woont in Oud-Heverlee en werkt 
dagelijks met financiële data in zijn beroep. 
Volgens hem kunnen de gemeentelijke 
investeringen niet quasi verdubbelen  

tegenover de vorige legislatuur zonder dat 
de gemeente verarmt of de belastingen moet 

verhogen. Nochtans is dat net wat het 
huidige bestuur beweert. Hier is dus 

dringend een andere aanpak nodig.

Bart Ponsaerts
3e Plaats
Economist 

Leen komt uit Oud-Heverlee en is met haar bijna 15 jaar 
ervaring als consulent in de energie sector een 
autoriteit in het energie efficiënter maken van de 
maatschappij.  Zij pleit voor de tijdige renovatie 
van gemeentelijke gebouwen (o.a. scholen en 
Chiro-lokalen van Blanden) alsook voor meer 
energiezuinigheid bij de bouw en renovatie van 
deze gebouwen.
Ze heeft ervaring in het aanvragen van Europese 
subsidies, die nu worden misgelopen, omdat ze 
simpelweg niet worden aangevraagd.

Leen Peeters
8e Plaats
Beleidsadviseur Energie
Professor VUB (2009-2012) 

Mooi ontwerp van Henley Halebrown voor CC De Roosenberg, zou men 
kunnen denken. Maar tegen welke kost en wie gaat er voor opdraaien? En 
dergelijke plannen houden helemaal geen rekening met de unieke ligging 
van het Zoet Water in het hart van het NP Brabantse Wouden.



De heraanleg van onze wegen moet worden verder gezet, onder meer de verdere 
afwerking van de Waversebaan. Het is nodig dat de Beekstraat in Sint-Joris-
Weert en de dorpskern van Haasrode worden heraangelegd, met aandacht 
voor verkeersveiligheid, maar ook met het nodige gezond verstand. Gevaarlijke 
opstellingen zoals in de Leuvensestraat (Sint-Joris-Weert) willen we herbekijken.

Het fietspadennetwerk in Oud-Heverlee is al rijkelijk gevuld, maar kan nog verder 
uitgebreid worden. De zwakke schakel is nu het laatste tracé van de Maurits Noëstraat  
dat gelijkloopt met de vijvers van het Zoet Water. De weg en het voetpad is daar in 
zeer slechte staat,  en de vele fietsers die de verbinding tussen onze vijf gemeentes 
willen  maken moeten er bij gebrek aan een afgezonderd fietspad nog steeds deze 
erbarmelijke weg delen met het drukke wegverkeer.

Tenslotte verdienen ook onze wandelpaden de nodige aandacht, zeker in een Nationaal 
Park. Onze vaak verwilderde voetwegen dienen beter onderhouden te worden door 
het jaar, en snoeiwerken tijdig ingepland te worden.  

Lieve is een gepensioneerd 
wiskunde leerkracht uit Blanden 
en nog steeds actief in vele 
verenigingen. Zij pleit voor 
een betere benutting van 
de kerkelijke gebouwen.
 
Lieve Debraekeleer
10e Plaats
Bestuurder CM
voormalig
Wiskundeleerkracht

   VERBETERDE MOBILITEIT EN ... GRAAG WAT GEZOND VERSTAND
Joeri is een sportieve inwoner die 
dagdagelijks bedrijven helpt om ze 
efficiënter te laten draaien op basis van 
hun data. Hij ijvert daarom heel hard 
op transparantie in de cijfers en meer 
integratie en participatie van de burger. 
En uiteraard houdt hij als fervente fietser 
en wandelaar ook deze gemeente graag 
groen en landelijk.

Joeri Willems
9e Plaats
Business Intelligence 
Architect

INVESTEREN IN ONDERWIJS  EN  JEUGD
Jean-Louis is een gewezen directeur van de 
gemeentelijke basisschool Haasrode en heeft 
maar liefst 42 jaar gedegen onderwijservaring.

Hij pleit voor forse investeringen in het onderwijs, 
zowel in Haasrode als in Blanden. Het 

voormalige klooster van de Franciscanen 
in Vaalbeek zou een  ideale locatie zijn 
voor de nieuwe gemeenteschool van 
Blanden of zelfs voor een middelbare 

school.

Jean-Louis Vertongen
Lijstduwer
Gewezen Directeur van de
Gemeentelijke Basisschool - 
Haasrode

Het voormalige Franciscanen klooster moet een publieke bestemming krijgen, zoals een 
lagere of middelbare school of een concertruimte. Het kan niet de bedoeling zijn om dit 
waardevolle historisch complex om te bouwen tot een enorm appartementencomplex, voor 
een bevolkingsaantal zo groot als de bevolking van Vaalbeek. Dit past ook helemaal niet in 
Heverleebos, nota bene in het hart van het Nationaal Park.

Het Franciscanenklooster, ook bekend als La Foresta 
(Vaalbeek)

Verwilderde voetpaden ( zomer 2024, Haasrode)

Wist je dat het design en de editing van deze folder niet werd 
uitbesteed, maar door Joeri is aangepakt? En het hele team heeft 
meegewerkt aan de inhoud? Het zet nogmaals de veelzijdigheid en de 
enorme inzet van dit team voor dit project in de verf.  



12. VERTONGEN Jean Louis
68 jaar, Haasrode
Voormalig schooldirecteur 
basisschool Haasrode

11. BLOCKX May
69 jaar, Haasrode
Zelfstandig thuisverpleegster

10. DE BRAEKELEER Lieve
73 jaar, Blanden
Bestuurder CM & voormalig leerkracht Wiskunde
Vrijwilliger OKRA, Auxilia

9. WILLEMS Joeri
47 jaar, Haasrode
Industrieel ingenieur
Business Intelligence Architect

8. PEETERS Leen
47 jaar, Oud-Heverlee 
Burgerlijk ingenieur 
Beleidsadviseur energie, prof. VUB (2009-2012)

7. BOON Johan
63 jaar, Haasrode
Bedrijfsleider technologiebedrijf

6. DEBECKER-MALES Ana
40 jaar, Haasrode 
Zelfstandig ondernemer 

5. TOUSSEYN Viktor
19 jaar, Oud-Heverlee
Student burgerlijk ingenieur (3e bach) 
Redder-aan-zee  Stormvogel

4. HAELTERMAN Sarah
31 jaar, Blanden
Global accountmanager 
Dierenliefhebber

3. PONSAERTS Bart
52 jaar, Oud-Heverlee 
Economist 
IT specialist

2. BULENS Diana
62 jaar, Oud-Heverlee 
Gemeenteraadslid 
HR consultant 

1. BINON Alexander
48 jaar, Blanden
Ex-burgemeester (2017-2018) & Advocaat
Initiatiefnemer Nationaal Park (2017)

 KANDIDATEN RED OUD-HEVERLEE       GEMEENTERAADSVERKIEZINGEN VAN 13 OKTOBER 2024 

Wist U dat U geldig kan stemmen op meerdere kandidaten binnen één lijst? 
Met meerdere voorkeursstemmen kan je dus meerdere personen op deze lijst ondersteunen!  


